
 
 
El grup municipal de MÉS a l’Ajuntament de Palma presenta al proper Plenari, previ dictamen de la 
Comissió Informativa d’Urbanisme la següent PROPOSICIÓ relativa a: 

 

SOS pel Molinar i el port petit 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

Dia 14 d’octubre va sortir publicada al BOE l’inici de l’exposició pública del projecte de creació d’un 
port nou, que multiplica per 4 la superfície de l’actual, i que enterrarà en ciment l’antic i històric Club 
Marítim del Molinar de Llevant i una superfícia de 40.000 m2 de làmina d’aigua de la mar.  

La continuació en la tramitació d’aquest projecte per part de l’Autoritat Portuària a Balears suposa la 
vulneració de diversos acords plenaris d’aquest Ple en que se manifestava la voluntat d’aquest 
Ajuntament de preservar un port de dimensions adequades i reduïdes al Molinar i que, sobretot, no 
se tramitaria cap projecte d’ampliació sense consens al barri. Un consens que és evident que no 
existeix des del moment en que els veïnats han recollit 15.000 signatures en contra del projecte.  

Mentrestant, l’Ajuntament i el batle Isern no han estat capaços de reaccionar i han deixat abandonats 
els veïnats, el barri del Molinar i l’interès general de la ciutat. Segons ha manifestat el regidor Valls, 
l’Ajuntament es limitarà a emetrà els corresponents informes tècnics dins el procés d’exposició 
pública.  

Des de MÉS per Palma consideram que l’Ajuntament i el batle han de ser proactius en aquesta 
qüestió, defensar els ciutadans del Molinar i de tota Palma davant l’Autoritat Portuària, i no amagar-
se darrera l’emissió d’informes tècnics. La situació és realment d’emergència i si l’Ajuntament fa 
dexació de les seves funcions ens trobarem que l’Autoritat Portuària imposarà molt ràpidament a la 
ciutat un projecte que no volem els ciutadans. Pensam que l’Ajuntament com a mínim hauria d’estar 
mediant entre veïnats, Autoritat Portuària i Junta Directiva del Club per trobar una solució que no 
provocàs perjudicis a l’interès general del barri i de la ciutat.  

Aquesta és una qüestió política de primer nivell. El Molinar no és bon lloc per fer un port esportiu 
d’aquestes grans dimensions. Palma vol conservar el seu veritable “passeig marítim”, el del Molinar, i 
els ciutadans no volen destrossar ni sacrificar les visuals i el paisatge urbà del barri en benefici d’uns 
pocs.     

Per tot això, des de MÉS per Palma proposam al plenari l'adopció de la següent  

PROPOSTA D'ACORD 

1. L'Ajuntament de Palma insta l’Autoritat Portuària a paralitzar provisionalment la tramitació del 
projecte d’ampliació del port del Molinar fins que no s’hagi intentat consensuar una proposta 
d’ampliació entre veïnats, Ajuntament i la Junta Directiva del Club Marítim del Molinar de 
Llevant.  

2. L’Ajuntament de Palma manifesta la seva voluntat de mantenir al Molinar un port de 
dimensions reduïdes, respectuós amb l’entorn i el paisatge del barri.  



 
3. L’Ajuntament de Palma manifesta la clara incompatibilitat del projecte d’ampliació que està 

tramitant l’Autoritat Portuària, a instància de la Junta Directiva del Club Marítim del Molinar de 
Llevant, amb l’entorn urbà del barri 

 
Palma, 13 de novembre de 2014 
 
 
 

Antoni Verger Martínez 
Portaveu del Grup Municipal 
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